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Referat FAU møte Nordre Ål skole 

Tid: 03.01.24 kl 19-21 

Til stede: Erik Qvam (leder), Tove Høyemsvoll (sekretær), Sigrid Skjølås (vara 7.tr), Hanne Marie Kveen 

(6.tr), Hanne Kristiansen (vara 5.tr), Ragnhild Witzøe Stendahl (4.tr), Martine Andresen (2.tr), Kim 

Borgersen (vara 1.tr) og Reidun Langvegg Stalsberg (rektor). 

Ikke til stede: Repr. 3.trinn. 

 

Rask gjennomgang av referat fra 06.12.23 i plenum, som deretter godkjennes. Innkalling godkjent. 

 

Tilbakemelding fra SU/SMU v/Reidun 

Ønsker fra Elevrådet:  

• Jobbe med trygt skolemiljø, male aktivitetskiosken, flere sitteplasser i skolegården. 

• Jobbe med å forebygge stygg språkbruk. 

• Mer utvalg i skolemelk, i første omgang for 5.-7.trinn. 

• Jobbe med Talentiaden. 

• Varmmat i kantinen. 

Personalet: 

• Lekbasert læring for de yngste. 

• Uteskole. 

• Skole-hjem samarbeid. 

• Elevsamtaler og relasjon. 

FAU: 

• Arrangementer jul og 17.mai. 

• Trapp ned til skogen (Midler Sparebankstiftelsen). 

• Avslutning 7.trinn. 

 

Nordre Ål skole øker litt i budsjett, skyldes at de trenger flere lærere i småskolen for å holde norm. 

Også mer støtte til skolen pga flere flyktninger/tilflyttede som ikke snakker norsk. Skolen blitt med i et 

prosjekt over 2 år hvor de får tilsendt bokpakker 4 ggr i året. 

 

Sak 25/23 Representant til KFU 

Ikke fått innkalling til nytt møte per nå. Vincent og Oddvar er meldt inn som mulige representanter. 

 

Sak 7/23 Midler Sparebankstiftelsen 

Kommunens entreprenør er Jens Barlund. FAU ønsker at det er de som kommer med forslag på egnet 

trapp innenfor budsjett ut fra hva som er mulig å få til ut fra gjeldende reglement. 
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Sak 1/24 Evaluering førjulskveld 

• Fint om info om oppgavene til foreldrekontakter sendes ut samtidig med invitasjon om 

kvelden. 

• Problemer med lyd, spørsmål om de skal lyssette de som prater.  

• Et par innspill på hvorfor FAU ikke spanderte gløgg. Skyldes økonomi, og at FAU har valgt å 

bruke disse pengene, 8500 kr, på maling til aktivitetskiosken i stedet, etter ønske fra 

elevrådet. 6.tr valgte å ordne gløgg selv til servering. 

 

Eventuelt: 

Sak 48/22 Nedskalering av avslutning/avslutningstur 7.trinn 

Presisering fra forrige møte hvor dette ble tatt opp at skolen må ta kostnad for eget personale på 

overnattingstur for å innfri krav om gratisprinsippet. Når skolen selv betaler for lærere, vil turen til 

Fagerhøy bli rimeligere. Avslutning for 7.trinn på skolen er også blitt rimeligere fordi man ikke lenger 

trenger å leie lokaler. Reidun kommer med nytt prisoverslag for avslutning 7.trinn, som formidles 

videre til foresatte. 

 

Sak 19/23 Oppdatering av Håndboken 

Innspill/endringer håndboken må sendes Erik innen 15.april. Mål at håndboken er ferdig redigert til 

innkallingen til årsmøtet. 

 

Sak 20/23 Mappestruktur Teams 

Bestemmer å ha en gjentakende mappestruktur i fanene «Generelt» «Filer» med utgangspunkt i 

skoleår. Innkalling, saksliste, budsjett, årsmøte, sakspapirer, 17.mai og KFU. Tove ordner. 

 

Sak 26/23 Deling av referat fra FAU-møtene 

Referat fra FAU sendes ut til alle foresatte via Visma av sekretær Eli-Britt. 

 

Sak 2/24 Trafikksikkerhet Teigvegene/Hammersengvegen 

FAU mottatt mail fra foresatt på 1.trinn og uttrykker bekymring for at «all stans forbudt» skilting ved 

inngang nord for skolen ikke respekteres. Jevnlig oppleves trafikkfarlige situasjoner, noe som støttes 

av flere i FAU. FAU tok initiativ til en markering ved skolestart høsten`23, men det var ingen respons 

fra foresatte, slik at dette ikke ble gjennomført. Også delte meninger innad i FAU om dette vil ha noe 

effekt. 

Innspill:  

• Få politiet til å komme å bøtelegge. 

• Få Vei og trafikk i kommunen til å endre det fysiske, slik at det ikke er mulig å stoppe. 
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• TSU skal ha et møte med Trygg Trafikk 22.januar. 

• Kan lærere sette ut noen kjegler i veien for en periode? Reidun tar det opp med ledelsen. 

• Mulig med mer skilting med tekst: All stans forbudt? 

Mail svares ut av Erik, og videresendes til Helen Sundstrøm, leder i TSU. 

 

Sak 3/24 Overskudd av trinnkonto på 7.tr bør tilfalles til FAU-konto 

All dugnad/pengegaver til trinnkonto skal være frivillig og det føres ingen oversikt over hvem som 

bidrar med hva. Skolesjef har presisert at innsamlede penger skal gå alle elever til gode. Ved 

overskudd av penger på trinnkonto til 7.tr når evnt avslutningstur og avslutning er gjennomført 

mener FAU at disse pengene bør tilfalle FAU, for så å komme elevene ved skolen til gode. Det blir ikke 

riktig å overføre disse pengen tilbake til foresatte, da man kan ha bidratt ulikt inn, i tillegg til at dette 

blir veldig tidkrevende for kasserer. Denne beslutningen må gjøres synlig i Håndboken for FAU og blir 

en orienteringssak på årsmøte i juni. 

 

❖ Hva skal «gløggpengene» brukes til? Vedtatt på møtet i nov at FAU betaler maling av 

aktivitetskiosken. Ikke bestemt øvre sum. Utgift for gløgg i år hadde vært 8500kr. Så de får en 

sum tilsvarende dette. Utfordrer Elevrådet til å innhente pris og lage budsjett. 

 

❖ Utarbeide tipsplakater ut fra innspillene fra dialogen på temakvelden, legges med Håndboken 

til FAU. Tove utarbeider et forslag til høring. 

 

Sak til neste møte:  

Temakveld; Nettvett/skjermtid, Gaming? Hva er muligheten til streaming og evnt. lagre det for å 

kunne se det senere? Erfaringsmessig er det utfordrende å få god nok lydkvalitet ved streaming. 

 

Neste møte 7.februar kl 19-21. 


